
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 24. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 57

Ifølge artiklen: ”Gode råd sander til hos regeringen - erhvervslivet savner handling” i Jyl-

lands-Posten den 28. september 2018, er 220 forslag til regelforenklinger fra erhvervsli-

vet, foreslået af bl.a. Virksomhedsforum for Enklere Regler og Implementeringsrådet, ikke

blevet gennemført, selv om de er blevet godkendt af regeringen. Ministeren bedes oplyse

årsagen hertil.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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